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Til: 
 
Ane Fjermestad       
Arve A Haugland       
Ingrid Marie Særheim       
Iris Bjørheim       
Linnea Håland       
Martin V Bjorland       
Max Bjørheim       
Pia Flåten       
Robin H Hussein       
Titas Kusas       
 
  
 

           
Dykkar  ref. Vår ref. Arkivkode Dato 
  19/28583 TRHE 035 A20  

 
06.09.2019 

 
 
Referat frå elevrådsmøte 03.09.19 
  
 
Dato:03.09.2019 
 
Desse møtte: Alle 
 
 
Saker:  
01/ 19/ 20: Velkommen og diverse informasjon om elevrådet.  
 
 
02/ 19/ 20: Val av leiar og nestleiar av elevrådet.  
        -Leiar: Iris Bjørheim 7. trinn 
        -Nestleiar: Titas Kusas, 7. trinn 
 
 
03/ 19/ 20: Val av medlem til SMU møte 
I tillegg til leiar og nestleiar møter to elevar i elevrådet. Desse er: 
-Linnea Håland 6. trinn 
-Martin Versland Bjorland 6. trinn 
 
 
04/ 19/ 20: Fordelinga av banene. 

 

       

      

Postadresse: Kontoradresse: Internett: Telefon:  Org.nr. 
Vålandsvegen 4 Vålandsvegen 4 www.ha.no/bo 51 79 13 

50 
 964 969 590 

4365 Nærbø 4365 Nærbø post.bo.skule@ha.kommune.no 
 



 

 
 

Vi må få til ei best mogleg fordeling av tid på fotballbanen og ballbingen.  
 
Høyr med trinnet: 
-Kva dei liker å spele? 
-Kva baner bruker dei helst då?  
-Kor mange på trinnet er med på dette.  
-Er det tider då det ikkje passar å ha banane (pga Kvia, symjing, mat og helse eller anna)?  
 
 
Vi tar eit nytt møte snart for å fordele på ein god måte.  
 
    Nytt baneoppsett kjem når vi har gjort denne jobben. Vi skal få hengt opp laminerte 
oppsett ute ved banane. Når eit trinn har bane, vel de sjølv kva ballspel de vil ha på banen 
(fotball/ slåball eller fotball/ basket). Det kan vere lurt å ha ein fast plan på det.  
 
 
05/ 19/ 20: Pengar frå Barn og unges kommunestyremøte sist skuleår, 5000 kr.  
Vi vil ha idear frå trinna og førebuer denne saken, og tar den opp på neste møte. 
 
Høyr med trinnet: 
-Kva kan vi bruke 5000 kr på, som vil vere til glede for alle trinna på skulen? (Aldersblanda 
kanonballturnering har vi no bestemt på skulen, at skal bli ein fast tradisjon! Skulen sett av 
pengar til dette, så det treng vi ikkje å bruke dei 5000 på)  
 
 
06/ 19 20: Anna: 
Ønskje om endring av regel om å ikkje ha på caps inne på skulen. Denne saka skal vi 
arbeide vidare med. 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ina E. B. Vigre 
Kontaktlærar for elevrådet 
 
 
 
 
 
Med helsing 
Hå kommune 
 
 
Trine Hess 
sekretær 
 
 

 
 



 

 
 

       
Kopi til:    
        
 
 
 

 
Vedlegg: 
  
 
 
 
 
Dokumentet er elektronisk godkjent og treng ikkje signatur 

 
 


